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آغاز مجدد عملیات اجرایی »پلُ خلیج 
فارس« پس از هفت سال وقفه 

این عملیات اجرایی به عنوان آرزوی دیرینه ســاکنان 
جزیره قشم ، همزمان با جشن های چهل و چهارمین 
سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی، پس از وقفه ای هفت 
ســاله با همتی جهادی در دولت سیزدهم از سر گرفته 

شده است.
اجرای عملیــات عمرانی احداث پل خلیج فارس به 
عنوان یکی از چهار رکن طرح شــبکه جامع ارتباطی 
خلیــج فارس با محوریت و اتکا بر چهار پروژه، بندر، 
پل، جاده و ریل، مسیر جدیدی را از قشم در تماس و 
ارتباط کریدورهای تجاری منطقه و اتصال به شبکه راه 

های کشور ایجاد می کند.
پروژه پــل خلیج فارس در حال حاضــر دارای ۱۵ 
درصد پیشــرفت فیزیکی است و امروز پس از وقفه 
ای طولانی، در دولت مردمی فعالیت اجرایی خود را 

آغاز می کند.
بــرای تکمیل یکی از چهار رکن طرح شــبکه جامع 
ارتباطی خلیج فارس شــامل توسعه بندر کاوه جزیره 

قشم، احداث ۹۲ کیلومتر بزرگراه از بندر کاوه و امتداد 
به خط سراسری از طریق پل خلیج فارس، احداث ۸۶ 
کیلومتر راه آهن از بندر کاوه و امتداد به خط سراسری 
از طریــق پل خلیج فارس، احداث پل خلیج فارس به 
منظور تکمیل ارکان طرح بر روی دریا به حجم سرمایه 

گذاری بالغ بر ۴۶۰ میلیون یورو نیاز است.
این پلُ در حد فاصل جزیره قشــم به بندرعباس واقع 
شــده و علاوه بر توسعه کریدور حمل  و نقل شمال - 
جنوب، توسعه اسکله کاوه و امکان احداث اتوبان و راه  

آهن را نیز در این مسیر فراهم خواهد کرد.
با احداث پل خلیج فارس، ترانزیت کالا از منطقه آزاد 
قشم دارای توجیه اقتصادی می شود، به طوریکه بخش 
عمده کالا هایی که از طریق کریدور شــمال - جنوب 
ترانزیت می شــدند، از طریق این پلُ، انجام شــده و 
واردات و صادرات کالا بر اســاس یکسری قوانین و 

مقررات راحت تر، صورت خواهد گرفت.
بر این اساس، هزینه  های حمل و نقل و زمان ترانزیت 

کالا از جزیره قشم کاهش یافته و قیمت تمام شده کالا و 
خدمات به دلیل ایجاد شبکه حمل و نقل ریلی و جاده  ای 
کمتر خواهد شد.بر این اساس، هزینه  های حمل و نقل و 
زمان ترانزیت کالا از جزیره قشم کاهش یافته و قیمت 
تمام شده کالا و خدمات به دلیل ایجاد شبکه حمل و 

نقل ریلی و جاده  ای کمتر خواهد شد.
ایــن طرح از نظر ابعاد اقتصــادی، عمرانی، صنعتی، 
گردشــگری و رفاهــی از جایگاه مهمی در کشــور 
برخوردار اســت و نقش حلقه ارتباطی مســیرهای 
دریایی ســواحل پیرامونی قشم به شبکه حمل و نقل 
ریلی و جاده ای کشور را در امتداد ترانزیت آسیای میانه 

و واردات و صادرات دارد.
پل خلیج فارس از محدوده اســکله لافت در قشم به 
اسکله پهل در شهرستان خمیر متصل می شود و جزیره 

قشم را به سرزمین اصلی مرتبط خواهد کرد.
جزیره زیبای قشــم مشــرف به تنگه هرمز و مجرای 

ورودی به خلیج فارس و دریای عمان است.

        اقتصــاد کیش -   عملیات اجرایی 
پروژه عظیم پــل خلیج فارس پس از هفت 
سال توقف سه شــنبه  هفته جاری هجدهم 
بهمن ۱۴۰۱( همزمان با هفتمین روز از ایام 
الله دهــه مبارک فجر بــا حضور حجت الله 
عبدالملکــی دبیر شــورایعالی مناطق آزاد 
کشور، مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم، 
فرمانده قرارگاه مدینه منوره سپاه و مسوولان 

آغاز شد.

بزرگترین پروژه پرورش ماهی 
ایران در قشم افتتاح شد

اقتصاد کیش-   بزرگترین پروژه پرورش ماهی در قفس ایران به منظور توسعه اقتصاد 
دریا محور و تحقق بیانیه گام دوم انقلاب، همزمان با چهل و چهارمین بهار آزادی با 
حضور دبیر شورایعالی مناطق آزاد کشور در روستای گامبرون- بندر سلخ جزیره قشم 

افتتاح شد.
افشــار فتح الهی در آیین افتتاح این پــروژه که با حضور حجت  الله عبدالملکی دبیر 
شــورایعالی مناطق آزاد کشــور برگزار شد در جمع خبرنگاران اظهار داشت: مرحله 
نخست پرورش ماهی در قفس شرکت اندیشه شیلات قشم واقع در روستای گامبرون 
- بندر سلخ قشم با هشت قفس و مجموع ظرفیت یک هزار تنُ به دست مشاور رییس 

جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد به بهره برداری رسید.
وی ادامه داد: ظرفیت این پروژه در گام نهایی با ۴۰ قفس به پنج هزار تنُ خواهد رسید 
که در چشم انداز آینده به ۱۰ هزار تنُ می رسد و دو گونه ماهی سی باس و سیبریم در 

این طرح پرورش داده خواهد شد.
رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم تصریح کرد: میزان سرمایه 
مورد نیاز برای بهره برداری این پروژه در مرحله نخست ۳۰۰ میلیارد ریال سرمایه در 

گردش ریالی و ۸۷۰ هزار سرمایه ارزی در نظر گرفته شده است.
فتح الهی توضیح داد: برای بهره برداری از این پروژه در مرحله نهایی نیز پنج هزار میلیارد 

سرمایه ریالی و ۶ میلیون یورو سرمایه ارزی پیش بینی شده است.
به گفته رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم افتتاح این پروژه علاوه 
بر ارتقای تولیدات شیلاتی جزیره و رونق اقتصادی نقش مهمی در ارز آوری و تامین 

امنیت غذایی کشور بازی خواهد کرد.
وی ادامه داد: این طرح در مرحله نهایی برای ۱۵۰ نفر به صورت مستقیم و ۶۰۰ نفر به 

صورت غیرمستقیم اشتغال زایی خواهد کرد.
فتح الهی توسعه و ایجاد ظرفیت ۱۰ هزار تنُ ماهی، بومی سازی و ساخت شناورهای 
پشتیبانی قفس و شناور غذا دهی اتوماتیک، احداث مرکز تکثیر و تولید ۲۰ میلیون قطعه 
بچه ماهی، احداث واحد عمل آوری و بسته بندی و احداث کارخانه تولید خوراک 

آبزیان را جزو چشم اندازهای آتی این پروژه برشمرد.
در ایــن آیین بزرگترین پــروژه پرورش ماهی در قفس در قشــم افتتاح حجت الله 
عبدالملکی مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد کشور، افشار فتح الهی، 
رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم، محمد آشوری تازیانی، احمد 
مرادی و منصور آرامی نمایندگان مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی و جمعی 
از مسوولان و مدیران انتظامی، اجرایی و قضایی و ائمه جمعه و علمای قشم و هرمزگان 

حضور داشتند.

همزمان با چهل و چهارمین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی؛

سامانه کمک ناوبری فرودگاه 
بندرلنگه آماده بهره برداری است

اقتصاد کیش-     مدیرکل فرودگاه های استان هرمزگان گفت: پروژه نصب و راه اندازی 
سامانه کمک ناوبری )DVOR( فرودگاه بندرلنگه به اتمام رسیده و آماده بهره برداری 

است.
جمشید دلفاردی مدیرکل فرودگاه های استان هرمزگان گفت: پروژه نصب و راه اندازی 
سامانه کمک ناوبری )DVOR( فرودگاه بندرلنگه تکمیل شده و آماده بهره برداری است. 
دلفاردی اظهار کرد: با راه اندازی ســامانه کمک ناوبری )DVOR( فرودگاه بندرلنگه، 
ضریب ایمنی نشســت و برخاست هواپیما در این فرودگاه افزایش پیدا می کند و به 

همین جهت مردم با ایستایی و تأخیر پرواز حداقلی مواجه خواهند بود.
وی در خصوص ارزش ریالی این پروژه تصریح کرد: پروژه ســامانه کمک ناوبری 
)DVOR( فــرودگاه بندرلنگه با اعتباری بیش از ۲۱۰ میلیارد ریال از محل اعتبارات 

شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران به اتمام رسید.
مدیرکل فرودگاه های استان هرمزگان با اشاره به دیگر پروژه های فرودگاه بندرلنگه 
گفت: پروژه ســاختمان هواشناسی و بهســازی منازل سازمانی و ساختمان اداری به 
اتمام رسیده است. دلفاردی در خصوص وضعیت پروازی این فرودگاه بندری گفت: 

بندرلنگه به صورت برنامه ای، سه بار در هفته به مقاصد تهران و شیراز پرواز دارد.
وی با اشاره به طرح های فرودگاه بندرعباس گفت: سامانه کمک ناوبری )ILS( این 
فرودگاه در روزهای آینده با حضور مسئولان افتتاح می شود و پروژه احداث محوطه 

پارکینگ خودرویی نیز در مرحله مناقصه قرار دارد.

مدیرکل فرودگاه های استان هرمزگان:

25میلیارد تومان تسهیلات به شرکت های 
دانش بنیان هرمزگان اختصاص یافت

اقتصاد کیش-      رییس پارک علم و فناوری هرمزگان گفت: ۲۵ میلیارد تومان تسهیلات 
کم بهره از محل تبصره ۱۶ قانون بودجه سال جاری به شرکت های دانش بنیان و فناور 

این استان اختصاص یافت.
علیرضا نصیری  افزود: نرخ سود این تسهیلات پنج درصد بوده و از طریق صندوق 

پژوهش هرمزگان پرداخت می شود.
وی ادامه داد: شرکت های دانش بنیان و فناور مستقر در هرمزگان و پارک علم و فناوری 
اکنون با اختصاص این مبلغ به هرمزگان درحال مراجعه برای دریافت تسهیلات هستند.
وی اشاره کرد: همچنین در هفته گذشته هیات اعزامی صندوق نوآوری سفری سه روزه 
به هرمزگان داشتند که شرکت ها را برای اعطای وام بررسی کردند و حاصل آن سفر هم 

تصویب پرداخت تسهیلات به این شرکت ها بود.
رییــس پارک علم و فناوری هرمزگان تصریح کــرد: تیم اعزامی صندوق نوآوری 
این اختیار را دارد که تا ســقف ۲ میلیارد تومان به شرکت های دانش بنیان متقاضی، 
تســهیلات اعطا کند و در پی آن اســت تا به جز تسهیلات و وام، ابزارهای حمایتی 
دیگر خود مانند سرمایه گذاری و توانمندسازی را به شرکت های دانش بنیان استان 

هرمزگان معرفی کند.

رییس پارک علم و فناوری هرمزگان :

آغاز ۶5۰ هزار میلیارد ریال پروژه 
زیرساختی در منطقه آزاد قشم

اقتصاد کیش-     مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد قشــم گفت: از آغاز دولت سیزدهم 
تاکنون بالغ بر ۶۵۰ هزار میلیارد ریال پروژه زیرساختی و عمرانی در منطقه آزاد قشم 

آغاز شده است.
 افشار فتح الهی  در آیین از سرگیری ساخت پلُ خلیج فارس اظهار کرد: با آغاز عملیات 
اجرایی پروژهای مختلف در سراسر جزیره، امروز قشم به یک کارگاه بزرگ عمرانی 

در حوزه راهسازی؛ زیرساختی، صنعتی و نفت و انرژی تبدیل شده است.
وی با اشاره به آغاز پروژه های مختلف زیرساختی با اعتباری بالغ بر ۶۵۰ هزار میلیارد 
ریال در دولت سیزدهم، افزود: با به نتیجه رسیدن این پروژه ها، جزیره قشم می تواند 

به عنوان موتور محرکه اقتصادی در اقتصاد ملی ایران اسلامی به ایفای نقش بپردازد.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم ادامه داد: امروز پس از سال ها وقفه، با تعریف مدل 
جدیــد تامین منابع مالی، عملیــات اجرایی احداث پل خلیج فارس به عنوان یکی از 

آرزوهای دیرینه ساکنان جزیره، آغاز شد.
به گفته فتح الهی؛ برنامه ریزی برای احداث پل خلیج فارس یکی از وعده های آیت الله 
رییسی، رییس جمهوری در سفر استانی به جزیره قشم بوده است که با پیگیری های 

مستمر و همراهی دولت و مجلس، امروز کلید خورد.
وی با بیان اینکه احداث پل خلیج فارس به دلیل کمبود منابع مالی در دولت گذشته 
متوقف شده بود، افزود: در مدل جدید تامین منابع مالی این پروژه عظیم ملی، بخشی از 
منابع از سوی دولت، بخشی دیگر توسط سازمان منطقه آزاد قشم و مابقی توسط بازار 

سرمایه و فاینانس تامین خواهد شد.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم خاطرنشان کرد: زمان پیش بینی شده برای عملیات 
اجرایی پل خلیج فارس سه سال و نیم است و تابلوی روزشمار احداث این پروژه برای 

نظارت مردمی در محل نصب خواهد شد.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم عنوان کرد؛

مصرف برق صنایع سنگین در هرمزگان 
بیش از سه درصد افزایش یافت

اقتصاد کیش-      مدیرعامل شــرکت سهامی برق منطقه ای هرمزگان گفت: صنایع 
سنگین استان از ابتدای سال جاری تاکنون پنج هزار و ۸۸۵ کیلووات ساعت برق مصرف 
کرده اند که نسبت به همسنجی با سال گذشته، سه و ۴۳ صدم درصد افزایش داشته 

است.
فرشاد آدینه پور  در نشست خبری پیرامون تشریح برنامه های گرامیداشت دهه فجر با 
اشاره به اینکه این شرکت دارای ۲۱ مشترک سنگین صنعتی است، افزود: استان پهناور 
هرمزگان دارای ۶ هزار و ۹۳۳ کیلومتر طول خطوط شبکه برق است که پنج و ۲۸ صدم 

درصد شبکه برق کشور را تشکیل می دهد.
وی بیان کرد:همچنین ظرفیت پست های فوق توزیع شبکه برق منطقه ای هرمزگان ۲۴ 
هزار و ۹۰ مگاولت آمپر بوده که ۶ و ۱۴ صدم درصد از سهم ظرفیت پست های کشور 
را داراست. مدیر عامل شرکت سهامی برق منطقه ای هرمزگان اظهارکرد: در مردادماه 
امســال حداکثر تولید نیروگاه های استان سه هزار و ۲۰۰ مگاوات بوده که باتوجه به 
شرایط پیک بار مصرف مشترکان در این زمان به سه هزار و ۳۵۷ مگاوات، برای تامین 
برق مردم از تبادل با شبکه های همجوار در کرمان و فارس استفاده کردیم که البته این 

میزان دریافت درحال حاضر به کمترین میزان خودش رسیده است.
آدینه پور ادامه داد: امســال هیچ خاموشی ناشی از کمبود تولید در استان نداشته ایم و 
حداکثر تلاشمان این است که با سیاست ها و برنامه های تدوین شده در سطح وزارت 

نیرو، تابستان سال آینده هم خاموشی نداشته باشیم.
آدینه پور همچنین به طرح های دهه فجر صنعت برق منطقه ای هرمزگان اشاره کرد 
و گفت: در دهه فجر امســال هفت پروژه با اعتبار ۴۳۱ میلیارد تومان افتتاح و به بهره 
برداری می رسد. وی یادآورشد: این طرح ها شامل مرحله نخست پست ۴۰۰ کیلوولت 
پارسیان، برقراری اتصالات پست ۴۰۰ کلیوولت موقت پارسیان، پست فرهنگ ۲۰/۶۳ 
کیلوولت شــهر میناب، پســت ۲۰/۶۳ کیلوولت حکمی میناب، خط ۶۳ کیلوولت 
حکمی میناب است. آدینه پور، تکمیل ساختمان فیدر خانه پست ۶۳ کیلوولت جلابی 
بندرعباس و افزایش ظرفیت پست ۱۳۲ کیلوولت گرزه بندرلنگه را از دیگر طرح های 

هفته دولت برق منطقه ای هرمزگان برشمرد.

مدیرعامل شرکت سهامی برق منطقه ای هرمزگان :

5۶۰ میلیارد تومان طرح در بندرخمیر 
کلنگ زنی و افتتاح شد

اقتصاد کیش-     همزمان با ششمین روز از ایام الله دهه مبارک فجر انقلاب اسلامی، 
۵۶۰ میلیارد تومان طرح با حضور معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان 

در بندرخمیر کلنگ  زنی و افتتاح شد.
عادل شهرزاد معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان در آیین بهره برداری 
از این طرح ها گفت: جایگاه ســوخت پایانه بار بندرخمیر، یکی از شــاخص ترین 
طرح های افتتاحی بود که با ۱۲ نازل بنزین و ۱۰ نازل نفت گاز در مجموع ظرفیت ۲۵۰ 

هزار لیتر بنزین و نفت گاز را دارد.
شهرزاد افزود: جایگاه سوخت پایانه بار خمیر در مسیر سرعت بخشی به امور حمل 
ونقل با هزینه ۸۰ میلیارد ریال و با سرمایه گذاری بخش خصوصی احداث شده و برای 

۱۵ نفر شغل ایجاد کرده است.
وی یادآورشــد: همچنین چهار طرح توسعه شبکه برق رسانی نیز در بندرخمیر 
بهره برداری شــد که شــامل هفت هزار و ۵۰۰ متر شبکه فشار ضعیف هوایی، ۱۱ 
هزار و ۱۴۸ متر شبکه فشار متوسط هوایی، ۲۸ دستگاه پست هوایی و ۵۹۰ چراغ 
روشــنایی معابر و در مجموع با اعتبار ۱۰۸ میلیارد ریال به مردم این شهرســتان 

تقدیم شده است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان اظهار کرد: در این روز چند طرح 
در حوزه بهداشت و درمان شهرستان بندرخمیر بهره برداری و کلنگ زنی شد که افتتاح 
بخش مراقبت های ویژه بیمارستان نیاپور با سه تخت فعال و اعتبار هفت و نیم میلیارد 
تومان، کلنگ زنی کلینیک تخصصی بیمارستان نیاپور با تامین اعتبار هفت و نیم میلیارد 

تومان و پایگاه بهداشتی مراقبت مرزی لشتغان از جمله این طرح ها بود.
شهرزاد، زمین چمن روستای درگور با اعتبار ۱۵ میلیارد ریال که سرانه فضای ورزشی 
شهرستان را از سرانه کشوری پیش انداخت و کلنگ زنی واحدهای گلخانه ای کهورستان 

را از دیگر طرح های ششمین روز از دهه مبارک فجر در این شهرستان عنوان کرد.
گفتنی است؛ در مجموع ۴۵ طرح عمرانی و خدماتی با اعتبار ۵۳۵ میلیارد تومان در دهه 

فجر امسال آماده کلنگ زنی و بهره برداری است.

همزمان با ششمین روز از دهه فجر؛
چهار طرح پالایشگاه نفت بندرعباس

به بهره برداری رسید
اقتصــاد کیش-      همزمان با چهــل و چهارمین 
بهار پیروزی انقلاب اســلامی در مراسمی با حضور 
استاندار هرمزگان ۶ مخزن جدید فرآورده های نفتی 
خط لوله انتقال نفت خام و فرآورده های صادراتی و 
بویلر کمکی تولید بخار پالایشگاه نفت بندرعباس 

به بهره برداری رسید.
مدیرعامل شــرکت پالایش نفت بندرعباس در این 
مراســم گفت: اقدامات صــورت گرفته به منظور 
تضمیــن و اســتمرار تولید فرآورده هــای نفتی با 
مجموعه اعتبار ریالی ۶ هزار و ۲۸۰ میلیارد ریال و ۶ 

میلیون و ۳۰۲ هزار یورو اجرا شده است.
هاشم نامور افزود: طرح ذخیره سازی فراورده های 
نفتی شامل ۶ مخزن از ۲ دستگاه از نوع سقف شناور 
از نوع سقف ثابت برای فراورده نفت گاز است که هر 
یک ظرفیت ذخیره سازی ۲۵۰ هزار بشکه را دارند.

وی ادامــه داد: مخــازن جدید با اعتبار چهار هزار و 
۵۴۰ میلیــارد ریال و ۸۰۲ هــزار یورو در مدت ۳۳ 
ماه ســاخته شده اند که با بهره برداری از آنها ظرفیت 
ذخیره سازی در پالایشگاه نفت بندرعباس به میزان 
یــک میلیــون و ۵۰۰ هزار بشــکه افزایش یافت و 
علاوه بر اینکه حجم ذخیره ســازی به مدت ۱۰ روز 
افزایش یافته موجب کاهش ریسک و استمرار فرایند 

تولید نیز گردید.
مدیرعامل شــرکت پالایش نفت بندرعباس اضافه 
کرد: افزایش ظرفیت ذخیره سازی بنزین و نفت گاز، 
کاهش ریسک عملیات تولید، ذخیره سازی، افزایش 
توان تاب آوری مطابق با نقشــه راهبردی شرکت، 
تامین بخشــی از مخازن طرح بزرگ ارتقای کیفیت 

محصولات ســنگین، استفاده از تمامی ظرفیت های 
فنــی موجود و افزایش بهره وری سیســتم انتقال و 
ذخیره ســازی فراورده از اهداف ســاخت ۶ مخزن 

جدید است.
نامــور در رابطه با خطوط لولــه ۳۰ اینچ نفت خام 
فراورده های صادراتی نیز اظهار کرد: این طرح شامل 
سه و نیم کیلومتر خط لوله نفت خام و ۲ کیلومتر خط 
لوله فرآورده های صادراتی است که در مدت ۱۷ ماه 

و با اعتبار هزار و۳۲۳ میلیارد ریال ساخته شد.
وی یادآور شــد: با توجه به اجرای انتقال نفت خام 

گوره جاســک به منظور تضمین استمرار عملیات 
تولید فرآورده های نفتی و کاهش ریســک عملیات 
ناشــی از کمبود نفت خام، کاهش هزینه های انتقال، 
کاربری اسکله نفتی موجود در بندرعباس به منظور 
صــادرات فرآورده های تولیدی مازاد پالایشــگاه 
و جلوگیری از آلودگی زیســت محیطی دریایی با 
هماهنگی های صورت گرفته و اخذ مجوزهای لازم 
طرح احداث خطوط لوله انتقال نفت خام اجرا شد.

بــا افتتاح ایــن طرح ها ظرفیت ذخیره ســازی در 
پالایشگاه نفت بندرعباس ۱۰ درصد افزایش یافت.

ضرورت تعیین سهمیه آرد پارسیان بر اساس 
جمعیت فعلی

اقتصاد کیش-      امام جمعه پارسیان هرمزگان گفت: 
سهمیه آرد موجود در پارسیان کفاف جمعیت فعلی 
را نمی دهد و لازم اســت تا بر اساس جمعیت فعلی 
سهمیه جدیدی برای این شهرستان در نظر گرفته شود.

حجت الاسلام محمد بارانی با اشاره به گلایه مندی مردم 
از صف های طولانی نانوایی ها، بیان داشت: کمبود آرد، 
یکی از مشکلاتی است که هر ساله در فصل سرما وجود 
دارد و نانوایی ها مجبور می شوند پخت شان را کم کنند 
و یا گاهاً تعطیل باشند. مشکل اینجاست که شهرستان 
پارسیان در سال ۹۵ دارای جمعیتی بالغ بر ۱۰۰ تا ۱۵۰ 
هزار نفر بوده است و طبق همین سرشماری، سهمیه آرد 

به این شهرستان تعلق می گیرد.
خطیب جمعه پارسیان هرمزگان اظهار کرد: از طرف 
دیگر پارسیان، شهرســتانی مهاجرپذیر است که در 
فصول کاشت و برداشــت محصولات کشاورزی، 
۶ هــزار کارگر مهاجر دارد که بــرای انجام کارهای 
کشاورزی فعالیت دارند. این تعداد جمعیت همگی 
از سهمیه آرد و کالاهای اساسی استفاده می کنند. این 
موضوع باعث شده است تا در فصل زمستان و سرما 

با مشکلاتی مواجه شویم.
وی تصریــح کرد: از سرشــماری ســال ۹۵ تاکنون 
بالغ بر ۶ ســال می گذرد و در طی این مدت جمعیت 
شهرســتان افزایش پیدا کرده است و مهاجرپذیری، 
وجود کارگران فصلی و اتباع بیگانه نیز باعث شــده 
است تا جمعیت به تعداد قابل توجهی افزایش یابد اما 
متأسفانه جمعیت شناور و مهاجر در سامانه جمعیتی 

این شهرستان ثبت نمی شود.
امام جمعه پارسیان هرمزگان گفت: تمامی این موارد 
باعث شــده است تا سهمیه ها کفاف این جمعیت را 
ندهد و مردم از وضعیت پیش آمده ناراضی باشــند 
و گلایه های زیادی داشــته باشــند. در این راســتا 
پیگیری های زیادی صورت گرفته است و مسئولان 
شهرستانی نیز جلسات، مکاتبات و نامه نگاری های 
لازم را انجــام داده اند اما متأســفانه تاکنون به نتیجه 

مطلوب و مدنظر دست پیدا نکرده ایم.
وی افــزود: یکی دیگر از اقداماتی که در این راســتا 
صورت گرفته اســت افزایش تعداد مجوز نانوایی ها 

اســت و ســهمیه آرد را تا حدودی افزایش داده اند تا 
کمی مشکل مرتفع شود. اما چیزی که وجود دارد این 
است که در طی این ۳-۴ سال اخیر این مشکل کماکان 

پابرجا بوده و هست.
حجت لاســلام بارانی در پایان به راهکار رفع مشکل 
کمبود سهمیه آرد اشاره کرد و گفت: راهکار این است 
که مســئولان اقدامات لازم را انجام دهند و ســهمیه 
واقعی شهرســتان را به طــور قانونی ثبت کنند. لازم 
است تا مجموعه استانداری نامه نگاری های ضروری 
را از طریق وزارت کشــور ثبت کنند و پیگیری های 

لازم را انجام دهند.

امام جمعه شهرستان پارسیان تأکید کرد:


